
 
Collega ambtsgenoten, 
 
Graag zou ik mij kandideren als vicevoorzitter AZ. Ik vind effectief en doelmatig vergaderen 
erg belangrijk. Immers zijn onze agenda's vol, is onze tijd beperkt en verwacht men dat wij 
besluiten nemen. Niet in oeverloze discussies verzanden over eindeloze procesdetails. Ik 
hoop als vicevoorzitter mijn steentje te kunnen bijdragen aan dat doel: beslisvaardig zijn als 
raad. Daarnaast lijkt het mij een leuke rol om mij verder in te ontwikkelen. Aan het begin van 
deze periode heb ik mij ook al gekandideerd als vicevoorzitter bij domein Fysiek. Dat heb ik 
toen met 7 stemmen voor verloren van Kitty die 8 stemmen voor kreeg. Wellicht dit keer 
meer geluk!  
 
Tot slot ben ik mij ervan bewust dat de mores in ons huis is dat de agendacie bestaat uit 
leden van verschillende politieke partijen en geen twee leden van dezelfde politieke partij. 
Ondanks dat ik bij eventuele benoeming samen met Bert namens D66 in de agendacie plaats 
zal nemen, was ik toch echt niet van plan coalitie-oppositie politiek in dit gremium te 
brengen. Het gaat over goede agenda's, een goed RvO en goede structuur. Dat is wat mij 
betreft een a-politiek onderwerp. Toch heb ik begrip voor het feit dat sommigen van ons 
deze mores niet willen doorbreken. Daar gaat iedereen uiteindelijk zelf over.  
 
Groet, Thomas 
 


